
Wiecha. 
Stan surowy jest już gotowy, więźba dachowa postawiona. 
Budowla jest ustawiona na dolnej płycie. Gdyż każda budowla 
potrzebuje stabilnego fundamentu, stabilnej podstawy.

Również i my, ludzie, potrzebujemy stabilnych fundamentów, 
potrzebujemy bezpiecznego oparcia dla własnego życia.
Wówczas nic nie jest w stanie tak szybko mną zachwiać. 
Wtedy mam coś, co mnie wspiera, co daje mi podporę.

Diakonia na wynos
Co mnie prowadzi? Żyć poprzez chrzest.

Diakonia Być chrześcijaninem

Bóg dał nam oddech, żebyśmy żyli.
On dał nam oczy, abyśmy się widzieli.
Bóg dał nam tą Ziemię, 
abyśmy przeżyli na niej czas.
Bóg dał nam tą Ziemię, 
abyśmy przeżyli na niej czas.

Bóg dał nam uszy, żebyśmy słyszeli.
On dał nam słowa, abyśmy się rozumieli.
Bóg nie chce zniszczyć tej Ziemi.
Stworzył ją dobrą, stworzył ją piękną.
Bóg nie chce zniszczyć tej Ziemi.
Stworzył ją dobrą, stworzył ją piękną.

Bóg dał nam dłonie, żebyśmy działali.
On dał nam stopy, abyśmy stabilnie stali.
Bóg chce wraz z nami przeobrazić tą Ziemię.
Możemy na nowo wstąpić w życie.
Bóg chce wraz z nami przeobrazić tą Ziemię.
Możemy na nowo wstąpić w życie.
Tekst: Eckart Bücken 1982

                             Diakonia na wynos                  Pastorin Birgit Berg, Birgit.Berg@evlka.de



Stabilny fundament, który mnie wspiera.
Stabilny dom życiowy, który przetrwa burze.

O tym powiada Jezus:

„Pokażę wam, do kogo podobny jest każdy, kto przychodzi do Mnie, 
słucha słów moich i wypełnia je. Podobny jest do człowieka, 
który buduje dom: wkopał się głęboko i fundament założył na skale. 
Gdy przyszła powódź, potok wezbrany uderzył w ten dom, 
ale nie zdołał go naruszyć, ponieważ był dobrze zbudowany.“ 
(Łk 6, 47 – 48)

Gdy poznałam Anne, była przed trzydziestką i w poszukiwaniu pewnego 
fundamentu, stabilnej podstawy dla jej własnego życia.

W rozmowie opowiedziała mi:
„Dzięki przyjaciółce poczułam więź ku wierze chrześcijańskiej. 
Biblia była dla mnie nieznaną księgą, jestem jeszcze w trakcie jej 
odkrywania.“

Anne przyjęła chrzest. 
Jest teraz członkinią Kościoła, częścią światowej chrześcijańskiej 
wspólnoty. Tak jak pośród innych chrzczonych osób, została ona 
ochrzczona w imię „Ojca, Syna i Ducha Świętego“. 

To, co jest dla niej ważne w wierze chrześcijańskiej, 
tłumaczy Anne następująco:

„Bóg obdarowuje mnie za darmo swoją miłością. 
Chrzest Święty jest tego pięknym znakiem.“

„Chcę żyć odpowiedzialnie. Wiara daje mi ku temu siłę.“
„Życie jest czymś więcej niż osiągnięcie i posiadanie.
To, co mnie prowadzi musi przenikać głębiej.“
Wiara, nadzieja i miłość prowadzą Anne.
Z okazji przyjęcia Sakramentu Chrztu Świętego 
wybrała taki oto werset z Biblii:

I jestem pewien, że ani śmierć, ani życie, 
ani aniołowie, ani Zwierzchności, 
ani rzeczy teraźniejsze, ani przyszłe, 
ani Moce, ani co wysokie, ani co głębokie, 
ani jakiekolwiek inne stworzenie nie zdoła 
nas odłączyć od miłości Boga, która jest w 
Chrystusie Jezusie, Panu naszym.
(Rz 8,38 – 39)

Dziesięć Przykazań  (wolny przekład)

1. Ja, Bóg, jestem do twojej dyspozycji. 
 Nie bierz sobie innych rzeczy lub osób za bóstwa.
2. Miej respekt przed moim imieniem.
3. Poświęć sobie czas. Ale również i Bogu.
4. Szanuj swego ojca i matkę swoją.
5. Nie zabijaj.
6. Szanuj stosunki międzyludzkie. Zaufanie jest 
 drogocenne.
7. Nie bądź złodziejem.
8. Nie składaj fałszywych zeznań.
9./10. Nie bądź chciwym i zazdrosnym. 
 Nie żałuj innym ludziom tego, co posiadają.

Z kazania na Górze – nauka Jezusa:
Wy jesteście solą dla ziemi!
Wy jesteście światłem świata!
(Biblia)
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